

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RESOURCES COMPANY FOR DEVELOPMENT & INVESTMENT PLC Date: 08-04-2021 03:02:00 PM Subject: Board Of Directors Decision</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الموارد للتنمية والاستثمار التاريخ: 08-04-2021 03:02:00 PM الموضوع: قرارات اجتماع مجلس الادارة</p>
<p>Greetings ,, We would like to inform you that a Board of Directors meeting was held for the company on Thursday 5/4/2021, where the Board decided the following: - Appointing authorized signatories on behalf of the company. Authorizing the Chairman of the Board of Directors Mr. Silwan Muzaffar Abdul Amir and the Vice Chairman of the Board of Directors Mr. Alaa Hussein Kubba to sign on behalf of the company collectively or separately on all financial, administrative, judicial, legal and other matters. He also has the right to delegate some or all of his powers to others in writing</p>	<p>تحية طيبة وبعد ،،، نود اعلامكم بانه تم عقد اجتماع مجلس ادارة للشركة يوم الخميس الموافق 2021/4/5 حيث قرر المجلس ما يلي :- تعيين المفوضين بالتوقيع نيابة عن الشركة. تفويض رئيس مجلس الادارة السيد سلوان مظفر عبد الامير ونائب رئيس مجلس الادارة السيد علاء حسين كبة بالتوقيع نيابتا عن الشركة مجتمعين او منفردين على كافة الامور المالية والادارية والقضائية والقانونية والاخرى كما له الحق بتفويض بعض او كافة صلاحياته للغير خطية</p>
<p>05-04-2021</p>	<p>05-04-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Alaa hussain kubba Position: deputy chairman</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Alaa hussain kubba المنصب: نائب رئيس مجلس الادارة</p>